2023-2024 年度小一入學註冊

Primary One Admission 2023-2024 Registration of Pupil

請注意,家長毋須攜同子女到校辦理註冊手續,註冊詳情臚列如下:

小一入學申請編號的最後	辨理註冊手續日期及時間	《小一註册證》
一個數字		夾附給家長的指示文件的顏色
0 \ 1 \ 2	二〇二三年六月十三日(星期二)	粉紅色
	上午九時至正午十二時	
3 • 4	二〇二三年六月十三日(星期二)	黄色
	下午二時至四時	
5 . 6 . 7	二〇二三年六月十四日(星期三)	藍色
	上午九時至中午十二時	
8 • 9	二〇二三年六月十四日(星期三)	綠色
	下午二時至四時	

如家長未能於上述指定時間辦理註冊手續,可於<u>六月十五日(星期四)上午九時至中午十二時或下午二時至四時</u>到學校辦理相關手續。

地點:梅窩學校校務處

辦理註冊時須攜帶下列文件: 1. 小一註冊證正本; 2. 學生出生證明書(或在港居留證明文件)的正本及副本。

- a. 家長毋須攜同子女到校辦理註冊手續。
- b. 家長如未能親身到獲派學校辦理註冊手續,可以書面授權他人代辦手續。
- c. 家長若未能在指定日期及時間內辦理入學註冊手續,必須事先與本校聯絡,以便另作安排,否則等同放棄該學位。

Please note that parents are NOT required to bring along their child(ren) to the school for the registration formalities. The registration details are as follows:

Last digit of POA application	Date and time of registration	Colour of the instruction notes
number	Date and time of registration	attached to the "Primary One Registration Form"
0, 1, 2	13 June 2023 (Tuesday)	Pink
	9:00a.m. to 12:00n.n.	
3, 4	13 June 2023 (Tuesday)	Yellow
	2:00p.m. to 4:00p.m.	
5, 6, 7	14 June 2023 (Wednesday)	Blue
	9:00a.m. to 12:00n.n.	
8, 9	14 June 2023 (Wednesday)	Green
	2:00p.m. to 4:00n.n.	

Parents who cannot register within the above specified period and time can register on 15 June 2023 (Thursday) from 9:00a.m. to 12:00 n.n. or 2:00p.m. to 4:00p.m.

Venue: Mui Wo School office

Things to bring for registration: 1. The Registration Form; 2. The Birth Certificate (the original and one photocopy) or the document stating the right of abode in Hong Kong (the original and one photocopy).

- a. Parents are NOT required to bring along their child to the school for the registration formalities.
- b. Parents who cannot register at the allocated school in person could authorize in writing a representative to register with the school on their behalf.
- c. Parents who cannot register their child with the school within the specified period and time should notify the person in charge of registration of the school concerned to make alternative arrangements in advance; failing that, they would be deemed to have given up the school place allocated.

請注意,已於自行分配學位註冊的學生不需回校。 Successful students of Allocation of Discretionary Places are not required to register again.